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vAš DOPIS či:

ZE DNE:

NAŠE či.: UMCP21/17123/2023

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: Mgr. Andrea Skalníková

TEL.: 281012963

E—MAIL: andrea.ska|nikova©praha21.cz

DATUM: 02.10.2023

Zápis č. 5/2023 Komise životního prostředí

Rady městské části Praha 21, konané dne 21.09.2023

Zahájeníjednání: 17:52 hod

Ukončeníjednání: 18:43 hod

Místojednání: Velká zasedacísíň

1. Účastníci jednání

Přítomní: Zdeněk Růžička - předseda komise

Blanka Exnerová — místopředsedkyně komise

Mgr. Andrea Skalníková — tajemnice komise

jarmila Pyšnová, Zuzana Pěkná Vargová MSC., Mgr. Martin Bruoth - členové

komise

Nepřítomni/OmluvenilNeomluveni: jUDr. Hana Pelčáková, Jiří Bureš, lng. Andrea

Hejdučková — členové komise

Hosté: Mgr. Lucie Filipínská, Ph.D. - místostarostka MČ Praha 21, radní pro

Životní prostředí

2. Program

. Body iednání

1. Prameniště ul. Šlitrova

Komise se rozhodla zmiňovaný bod odložit na příštíjednání 2 důvodu nepřítomnosti pana

Bureše, jakožto předkladatele návrhu.
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2. Označení ploch sekánív MČ Praha 21 - Grafické návrhy

Komise jednala o dlouholetém problém, kdy občané nevědí jaký subjekt seká jaké

pozemky a zároveň firmy a údržba MČ, které provádí sekání v dobré víře občas posekají

pozemek, čí zelený pás, který si občané chtějí udržovat/sekat občané sami.

Komise navrhuje vytvořit jednotnou cedulku pro občany kteří si chtějí zeleň před

pozemkem sekat sami. Tato cedulka bude na vyzvednutí na úřadě. Grafický design

cedulky se rozhodla připravit paní Pěkná Vargová, na které bude stát — TADY SEKÁM JÁ.

3. Lavičky u ZS Rohožník

Paní Exnerová seznámila komisi s problémem nedostatku laviček u zdravotního střediska

Rohožník a předkládá návrh na osazení nových laviček. Problémem je, že pacientů

čekajících na vyšetření u doktorů v ZS je velké množství a musí čekat i před budovou, kde

si nemají kde sednout. Čekání mnohdy trvá i více než hodinu.

Umístění jedné lavičky navrhuje paní Exnerová hned vedle vchodové branky před

vstupem, kde dříve stály buňky pro vyšetření covid—19 a druhou lavičku navrhuje paní

Exnerová k pravému vchodu do střediska zulice Živonínská, před vchod hned vedle

schůdků do budovy.

4. Prořez dřevin u ZS

Paní Exnerová upozornila komisi na problém sprosychajícími jehličnatými stromy u

parkoviště vareálu ZS. Suché větve mohou ohrožovat bezpečnost dětí i dospělých

pohybujících se vokolí. Doporučuje paní radní za Životní prostředí, aby zjistila, jak se

situace má a ve spolupráci s OŽPD problém vyřešila.

Různé:

1. Komise projednávala problematiku rozježděných nezpevněných pásů a

neoprávněného umísťování pevných překážek do těchto pásu či neoprávněnou

výsadbu keřů a stromů — pan Růžička navrhuje vytvořit upozornění do zpravodaje na

daný problém, paní radní pro životní prostředí ve spolupráci s OŽPD souhlasila, že

sepíše výzvu do Újezdského zpravodaje, která bude navrhovat plastové sloupky do

zeleně, aby nedocházelo k pojížděnízelených pásů.

2. Žádost o odkup části pozemku parc. č. 1393/10, v k. ú. Újezd nad Lesy

Komise projednala návrh na prodej části pozemku, kterýje ve svěřené správě MČ a

usnesla se, že nesouhlasí sprodejem, ztoho důvodu, že vpozemek se nachází

voblastí IPB Realu, který byl projektové naplánován a každý kousek zeleně je zde

velmi důležitý a podle projektu vypočítaný na vsak dešťové vody. Komise územního

rozvoje projednávala téže návrh a prodej části pozemku též zamítla.

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0
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3. Paní Vargová vznesla dotaz na komisi, zda je v lese směrem od základní školy ke

Klánovickému nádraží plánována zpevněná asfaltová cesta (cyklotrasa). Paní radní

za životní prostředí odpověděla, že o plánování tohoto projektu nemá žádné

informace.

Zapsala dne: 02.10.2023

Předáno k připomínkování členům komise dne: 03.10.2023

Připomínky zapracovány: bez připomínek

 

Zápis ověřen dne: 43 M_ 282.3 Ověril: Zdeněk Ružička

Termin příštíhojednáníje: 18.10.2023, v 17:30 ve Velké zasedací místnosti
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